

**គោលការណ៍សម្រាប់អ្នកមកសួរសុខទុក្ខនៅមន្ទីរពេទ្យ MaineHealth — មានប្រសិទ្ធភាពពីថ្ងៃទី 20 ខែកក្កដាឆ្នាំ 2020**

**ហ្វ្រែមកសួរសុខទុក្ខ/អមដំណើរ មិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលក្នុងបរិវេណមន្ទីរពេទ្យនោះទេ លើកលែងតែស្ថិតក្នុងលក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោម៖**

**ទីតាំងមិនមែនសម្រាប់អ្នកជំងឺនៅមន្ទីរពេទ្យ៖**

- ផ្នែកពេទ្យកុមារ ( ឱពុកប្រុស/អាណាព្យាបាលពីរនាក់ក្នុងពេលតែមួយដែលអនុញ្ញាតនៅគ្រប់ទីតាំងទាំងអស់ )
- ផ្នែកពេទ្យសម្រាលកូន (មនុស្សម្នាក់ — ប្តីឬប្រពន្ធ ឬគ្រូបង្វឹក — ក្នុងកន្លែងសម្រាល និងពេលឈឺពោះ )
- ការថែទាំជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ (អ្នកមកសួរសុខទុក្ខពីរនាក់ក្នុងមួយថ្ងៃ) — ពេលវេលាមកសួរសុខទុក្ខត្រូវបានរៀបចំដោយក្រុមអ្នកថែទាំ
- គំបន់ដែលមិនសម្រាប់អ្នកជំងឺផ្សេងទៀត (អ្នកមកសួរសុខទុក្ខម្នាក់ក្នុងមួយថ្ងៃ) — ពេលវេលាមកសួរសុខទុក្ខត្រូវបានរៀបចំដោយក្រុមអ្នកថែទាំ
- ដំណាក់កាលចុងក្រោយ — គ្រប់ទីតាំងទាំងអស់ (រហូតដល់មនុស្សបួននាក់អាចមកសួរសុខទុក្ខអ្នកជំងឺដែលទំនងជាមិនត្រូវផ្តាច់ជីវិតរយៈពេល 24 ម៉ោង (នៅគ្រប់ទីតាំងទាំងអស់) — ពេលវេលាមកសួរសុខទុក្ខត្រូវបានរៀបចំដោយក្រុមអ្នកថែទាំ។ ការអនុញ្ញាតនេះមិនអាចពន្យារលើសពីមួយថ្ងៃបានឡើយ

**អ្នកជំងឺចេញពីមន្ទីរពេទ្យ៖** អ្នកជំងឺនឹងត្រូវបានទៅច្រកសមរម្យមួយសម្រាប់ ការមកទទួលយក។

**ការកាន់សម្រាប់អ្នកជំងឺមិនសម្រាកក្នុងមន្ទីរពេទ្យ និងទីតាំងនីតិវិធី៖** មនុស្សម្នាក់ប៉ុណ្ណោះត្រូវបានអនុញ្ញាតនៅក្នុងទីតាំងរង់ចាំ ក្នុងលក្ខខណ្ឌដែលទីតាំងរង់ចាំមានទីធ្លាគ្រប់គ្រាន់ដែលស្របតាមសេចក្តីណែនាំពីការរក្សាគម្លាតសង្គម។

**ផ្នែកស្រាវជ្រាវ៖** មនុស្សម្នាក់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យអមជាមួយអ្នកជំងឺ ក្នុងលក្ខខណ្ឌដែលទីតាំងរង់ចាំមានទីធ្លាគ្រប់គ្រាន់ដែលស្របតាមសេចក្តីណែនាំពីការរក្សាគម្លាតសង្គម។

**ទីតាំងធ្វើអាសិទ្ធិយានដ៏/ព្យាបាលអ្នកជំងឺអាចដើរបាន៖** អ្នកជំងឺត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យមកតែម្នាក់ឯង ឬរៀបចំការជូនមកដាក់ និងការមកទទួលយក លុះត្រាតែពួកគេត្រូវការជំនួយពិសេស។

**អ្នកជំងឺដែលត្រូវការជំនួយពិសេស៖** ប្រសិនបើមិនមានរៀបចំនៅក្នុងការលើកលែងមុននោះទេ អ្នកជំងឺដែលត្រូវការជំនួយ ដូចជាការបំណាស់ទី ឬការទំនាក់ទំនងជាមួយក្រុមអ្នកថែទាំអំពីការថែទាំរបស់ខ្លួន អាចនឹងត្រូវបានផ្តល់ជំនួយដោយក្រុមមនុស្សពេញវ័យអមដំណើរដើម្បីផ្តល់ជំនួយ ឬការគាំទ្រចាំបាច់ ដែលអាចចាំបាច់នេះត្រូវបានកំណត់ដោយអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព។

**អ្នកអមដំណើរ/អ្នកមកសួរសុខទុក្ខទាំងអស់ ត្រូវផ្តល់ការត្រួតពិនិត្យ។ អ្នកមកសួរសុខទុក្ខ/អ្នកអមដំណើរដែលមានរោគសញ្ញាផ្លូវដង្ហើមនឹងមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលក្នុងអាគារមន្ទីរពេទ្យ MaineHealth នោះឡើយ។ អ្នកមកសួរសុខទុក្ខ/អ្នកអមដំណើរ ត្រូវតែ 1) ធ្វើតេស្តរហ័សមុនចូល និងចេញពីទីតាំងថែទាំព្យាបាល ឬបន្ទប់របស់អ្នកជំងឺ 2) ពាក់ម៉ាស់គ្រប់ពេលនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ។ ហើយ 3) ចៀសវាងទៅទីតាំងផ្សេងទៀតនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យលើកលែងតែបន្ទប់របស់អ្នកជំងឺដែលត្រូវការមកសួរសុខទុក្ខ។**

ការវិភាគទាំងនេះធ្វើឡើងដើម្បីការពារអ្នកជំងឺ បុគ្គលិក អ្នកមកសួរសុខទុក្ខ និងសាធារណជនទាំងអស់ ព្រមទាំងស្របទៅតាមសេចក្តីណែនាំរបស់អាជ្ញាធររដ្ឋាភិបាល ហើយត្រូវបានយកមកអនុវត្តក្នុងគោលបំណងកាត់បន្ថយការរាតត្បាតនៃវីរុសកូវីដ 19 ។ ការវិភាគទាំងនេះត្រូវបានកំណត់ដោយប្រធានមន្ទីរពេទ្យ និងប្រធានបុគ្គលិកវេជ្ជសាស្ត្រ។